

## Kelly Lush

---

**From:** Kelly Lush  
**Sent:** November 18, 2024 9:29 AM  
**To:** Kelly Lush  
**Subject:** FW: Bruce C Nuclear Project: Summary of Issues now available on Registry / Project de centrale nucléaire Bruce C: Sommaire des questions maintenant disponible sur le Registre

---

**From:** Bruce C Nuclear Integrated Assessment / Évaluation Intégrée Bruce C Nucléaire (IAAC/AEIC) <[Bruce@iaac-aeic.gc.ca](mailto:Bruce@iaac-aeic.gc.ca)>  
**Sent:** November 15, 2024 3:35 PM  
**To:** Bruce C Nuclear Integrated Assessment / Évaluation Intégrée Bruce C Nucléaire (IAAC/AEIC) <[Bruce@iaac-aeic.gc.ca](mailto:Bruce@iaac-aeic.gc.ca)>  
**Subject:** Bruce C Nuclear Project: Summary of Issues now available on Registry / Project de centrale nucléaire Bruce C: Sommaire des questions maintenant disponible sur le Registre

UNCLASSIFIED - NON CLASSIFIÉ

Hello,

### **Summary of Issues Now Available on Canadian Impact Assessment Registry**

On November 6, 2024, the Impact Assessment Agency of Canada (IAAC) provided the Summary of Issues, based on the comments received during the public comment period on the summary of the Initial Project Description, to Bruce Power (the proponent). The Summary of Issues is now available on the [Canadian Impact Assessment Registry](#) website.

### **Response to the Summary of Issues**

IAAC requests a response to the Summary of Issues be provided by Bruce Power within 30 days, and no later than December 6, 2024.

Kind regards,

Integrated Assessment for the Bruce C Nuclear Project  
Impact Assessment Agency of Canada | Government of Canada  
[bruce@iaac-aeic.gc.ca](mailto:bruce@iaac-aeic.gc.ca) | Tel: 613-222-3507

*You are receiving this email because your contact information was added to the Bruce C Nuclear Project Integrated Assessment distribution list. If you would like to stop receiving notifications from this account, please email this account directly and ask to be removed from our distribution list.*

Bonjour,

## **Sommaire des questions maintenant disponible sur le Registre canadien d'évaluation d'impact**

Le 6 novembre 2024, l'Agence d'évaluation d'impact canadienne (AEIC) a fourni à Bruce Power (le promoteur) le sommaire des questions, basé sur les commentaires reçus pendant la période de consultation publique sur le résumé de la description initiale du projet. Le sommaire des questions est maintenant disponible sur le site web du [Registre canadien d'évaluation d'impact](#).

### **Réponse au sommaire des questions**

L'AEIC demande à Bruce Power de fournir une réponse au sommaire des questions dans un délai de 30 jours, et au plus tard le 6 décembre 2024.

Sincèrement,

Évaluation intégrée pour le Projet nucléaire Bruce C  
Agence d'évaluation d'impact du Canada | Gouvernement du Canada  
[bruce@iaac-aeic.gc.ca](mailto:bruce@iaac-aeic.gc.ca) | Tél: 613-222-3507

*Vous recevez ce courriel par ce que vos coordonnées ont été ajoutées à la liste de distribution de l'évaluation intégrée pour le Project de centrale nucléaire Bruce C. Si vous souhaitez ne plus recevoir de notifications de la part de ce compte, veuillez envoyer un courriel directement à ce compte et demander à être retiré de notre liste de distribution.*